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ZÁPIS č. 01/2020 
 

Zo zasadnutia komisie pre sociálnu a zdravotnú starostlivosť o občanov MsZ mesta Brezna 

konaného dňa 11.05.2020 

 

 

 

Prítomní: Bc. Ľubica Štugnerová, M.A., Mgr. Eva Skačanová, JUDr. Karol Vojtko, Mgr. 

Silvia Dančová 

 

Ospravedlnení: Mgr. Pavel Ambros, MUDr. Eva Laurinc-Wolframová, MUDr.,  Stefan Arin 

Ianecsko  

 

Hostia: PhDr. Janka Lemberková, Ľubomíra Auxtová 

 

Rokovanie viedol: Bc. Ľubica Štugnerová, M.A.  predsedníčka komisie pre sociálnu 

a zdravotnú starostlivosť o občanov 

 

 

Program: 

 

1. Privítanie 

2. Prerokovanie materiálov do MsZ – aktualizácia poradovníka žiadateľov o byt a obytnú 

miestnosť, Systém bývania s prvkami prestupného bývania v meste Brezno, Návrh VZN 

o podmienkach poskytovania jednorazovej dávky osobám v hmotnej núdzi 

3. Rôzne  

4. Diskusia 

5. Záver 

 

 

 

K bodu 1 

 

Predsedníčka komisie pre sociálnu a zdravotnú starostlivosť o občanov MsZ mesta Brezna Bc. 

Ľubica Štugnerová, M.A. po otvorení zasadnutia privítala všetkých prítomných.  

 

 

K bodu 2 

 

Prerokovanie materiálov do MsZ – návrh na schválenie materiálu „Systém bývania s prvkami 

prestupného bývania v meste Brezno“ 

Návrh predniesla vedúca odboru OSO PhDr. Janka Lemberková. Podrobne oboznámila členov 

komisie s materiálom, v ktorom išlo o doplnenie materiálu o bod d) – vylúčenie zo systému 

sociálneho bývania s prvkami prestupného bývania. 

Číslo spisu: Brezno 

2020/9789-3 11.05.2020 



 

 

Stanovisko komisie 

 

Členovia komisie sa materiálom zaoberali a odporúčajú MsZ materiál schváliť . 

 

Prítomní: 4 

 

Hlasovanie: za 4, proti 0, zdržal sa 0 

 

 

Prerokovanie materiálov do MsZ – Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. VZN      /2020 

o podmienkach poskytovania jednorazovej dávky osobám v hmotnej núdzi a ďalšej finančnej 

pomoci v mimoriadnych situáciách obyvateľom mesta Brezno.  Členov komisie s novým návrhom 

oboznámila PhDr. Janka Lemberková vedúca odboru starostlivosti o obyvateľa -  nový návrh rieši 

pomoc v zmysle zákona a je doplnený o mimoriadne udalosti, ktorých situácia je hodná osobitného 

zreteľa (napr, závažné ochorenie, úmrtie člena rodiny, alebo iná závažná okolnosť).  

 

Stanovisko komisie 

 

Členovia komisie sa materiálom zaoberali a odporúčajú MsZ materiál schváliť . 

 

Prítomní: 4 

 

Hlasovanie: za 4, proti 0, zdržal sa 0 

 

 

Prerokovanie materiálov do MsZ – aktualizácia poradovníka žiadateľov o pridelenie nájomných 

bytov a obytných miestností v zariadeniach určených k trvalému bývaniu vo vlastníctve mesta. 

Komisia sa zaoberala žiadosťami o pridelenie bytov a odporúča MsZ schváliť aktualizovaný 

poradovník. 

 

Stanovisko komisie 

 

Komisia sa žiadosťami zaoberala a odporúčaja MsZ schváliť aktualizovaný poradovník. 

 

Prítomní: 4 

 

Hlasovanie: za 4, proti 0, zdržal sa  0 

 

 

 

K bodu 3 

 

Rôzne 

 

V súvislosti s aktuálnou situáciou pandémie COVID 19 vedúca odboru informovala prítomných 

o priebehu opatrení  - distribúcia rúšok seniorom a ZŤP prostredníctvom sociálnych taxíkov, 

distribúcia rúšok a dezinfekcie v lokalitách MRK, osveta , roznášanie úloh deťom zo základných 

škôl do lokalít, prostredníctvom internetovej siete psychologická podpora pre najmä pre osamelých 

seniorov, pomoc pri zriaďovaní karanténneho centra v Spojenej škole a zriaďovanie karanténnych 

miest pre občanov bez prístrešia v priestoroch Arény  a seniorov pred umiestnením v ZSS – 

v riešení, príprava na testovanie MRK (od 12.05.2020). 

 

 

 



 

K bodu 4 

 

Diskusia 

 

V diskusii zazneli aktuálne príspevky od členov komisie z jednotlivých oblastí ich profesijného 

pôsobenia  - pani Mgr. Silvia Dančová informovala o zvládaní situácie v Domove dôchodcov 

a domove sociálnych služieb HRON, kde situáciu zvládajú. Pán JUDr. Karol Vojtko komisiu 

oboznámil  s fungovaním NsP Brezno počas posledného obdobia , opatrenia v súvislosti 

s pandémiou sa postupne uvoľňujú a začínajú fungovať všetky pracoviská, návštevy na lôžkových 

oddeleniach nie sú zatiaľ povolené. Vedenie NsP plánuje do budúcna rozšíriť oddelenie pre 

dlhodobo chorých, získať lekárov na menšie ambulantné zákroky tzv. jednodňovú chirurgiu. 

Prebieha rekonštrukcia urgentného príjmu ako aj operačných sál. Pani Mgr. Eva Skačanová 

prítomných členov komisie poinformovala o prebiehajúcej výučbe žiakov základnej školy cez 

internet aj ako sa so súčasnou situáciou vysporiadali učitelia – náročnosť  pre všetky zúčastnené 

strany (učitelia, rodičia, deti). 

Na záver diskusie sa pani Mgr. Eva Skačanová poďakovala za prácu zamestnancom Odboru 

starostlivosti o obyvateľa predovšetkým terénnym pracovníkom pri roznášaní školských úloh 

a pripojila sa k nej aj predsedníčka komisie pani Bc. Ľubica Štugnerová, M.A., poďakovala za 

pomoc pre cieľovú skupinu seniorov a ZŤP. 

 

 

 

K bodu 5 

Zasadnutie komisie ukončila predsedníčka komisie Bc. Ľubica Štugnerová, M.A. a poďakovala 

prítomným za účasť. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bc. Ľubica Štugnerová                                                            Mgr. Janka Zubáková 

  predsedníčka komisie                                                                        sekretárka komisie                                             

 

 

 


